

Title (en)
Road safety marker.

Title (de)
Strassenleitpfosten.

Title (fr)
Balise routière de sécurité.

Publication
EP 0100803 A1 19840222 (FR)

Application
EP 82401508 A 19820810

Priority
EP 82401508 A 19820810

Abstract (en)
A plate (1) of semi-rigid material provided on one of its faces with a reflecting material is equipped with two dorsal ribs (3) each comprising an axial recess forming a blind housing for a pin (9) made of rigid material. A metal base (5) consists of a supporting plate (8) provided with anchoring points (7) and an internally threaded drilled hole (6). The pin (9) is fully inserted in the drilled hole (6) of the base (5) on the one hand, and, on the other hand, in the recess of the rib (3). In the event of a violent impact, the pins break but the sharp breaking sections are protected by the body of the marker and this reduces the risk of injuries to road accident victims. <IMAGE>

Abstract (fr)
Une plaque (1) en matériau semi-rigide munie sur une de ses faces d'un matériau réfléchissant est pourvue des deux nervures dorsales (3) comportant chacune un évidement axial formant un logement borgne pour une broche (9) en matériau rigide. Une embase métallique (5) est constituée par une plaque d'appui (8) munie de pointes d'ancrage (7) et d'un perçage taraudé (6). La broche (9) est engagée entièrement d'une part dans le perçage (6) de l'embase (5) et d'autre part dans l'évidement de la nervure (3). En cas de choc violent, les broches cassent, mais les sections tranchantes de cassure sont protégées par le corps de la balise, ce qui réduit le risque de blessures des accidentés de la route.

IPC 1-7
E01F 9/01

IPC 8 full level
E01F 9/608 (2016.01); **E01F 9/635** (2016.01)

CPC (source: EP)
E01F 9/608 (2016.02); **E01F 9/635** (2016.02)

Citation (search report)
• [YD] FR 2423586 A1 19791116 - FERCH & NABBEN [DE]
• [YD] FR 1482473 A 19670526
• [AD] FR 2190979 A1 19740201 - LUMICLOU SA [CH]
• [AD] DE 1459817 A1 19690604 - GIESEN REINHARD
• [AD] US 2121961 A 19380628 - FINDLAY GILL ALAN
• [A] DE 1534507 A1 19690626 - HUBEL WALTER, et al
• [AD] FR 1283975 A 19620209
• [A] US 4235034 A 19801125 - BLACK JOHN W [US]
• [E] FR 2500505 A1 19820827 - PINOTEAU LUCIEN [FR]

Cited by
FR2767149A1; FR2686127A1; EP0461033A1; FR2663055A1; GB2337784A; EP0146401A3; WO8704741A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0100803 A1 19840222

DOCDB simple family (application)
EP 82401508 A 19820810